初一英语演讲我的梦想
梦想比彩虹更绚丽，比大海更深沉，比天空更广阔;它拥有梦幻般的华美纯洁和甜蜜;它是每个人心中最崇高的净土。一起来看看初一英语演讲我的梦想，欢迎查阅!
英语演讲我的梦想1
I have many dreams， such as I am rich in the future。 Therefore， I can buy all what I want。 But my greatest dream is that I want to be an astronaut。 Our country develops fast and our space make great progress in the last several decades。 It has great achievements。 All of our country are proud of it。 Therefore， I want to be one of this amazing area。 In order to make my dream e true， I must work hard now。 So that I can go to a good university to learn more knowledge。 I hope my dream can e true one day。
我有很多梦想，比如我期望将来变得富有，这样我就能够买我想买的一切。但是我最大的梦想是成为一名宇航员。我们国家发展得很快，而且在过去几十年中太空取得了巨大进步，有很多大成就，所有人都为之骄傲。因此，我想成为这一神奇领域中的一员。为了使我的梦想成真，我务必从此刻开始努力。这样我就能够去一所好的大学学习更多的知识了。我期望有一天能够梦想成真。
英语演讲我的梦想2
Everyone has a lot of dreams。 Some people want to be rich， dreaming of being millionaires overnight。 Others want to be famous， dreaming of suddenly jumping to great fame。 I have a lot of dreams，too。 When I was a young girl， I dreamed of being a scientist like Hua Imogen in future。 However， I knew very well that I could not succeed without painstaking efforts。 So I studied hard in the middle school and college in order to attain my goal。
After graduating from， college， I found a job as a teacher。 Although I was very busy with teaching， I never gave up my goal。 I read a lot of books to get more knowledge。 I made experiments to practise and apply what I had learnt from the books。 Sometimes， I was so deeply indulged in my research that I forgot my meals and time。 Now I have made great progress。 Several of my research papers have been published。 The methods proposed in my papers have been proven to be valuable for the solution of some problems。 I am very happy。 The ladder of being a scientist is still far ahead， but I have climbed the first rung anyway。
每个人都会有许多梦想。有的人想变得富有，一夜暴富;有的人想一夜成，名扬四海。我也有许多的梦想。当我还是一个女孩的时候，我就梦想着，有朝一日成为一名像华罗庚那样的科学家。但是我明白，梅花香自苦寒来。所以，我在中学和大学时为我实现我的梦想而认真刻苦的学习。
大学毕业后，我成为了一名老师，虽然我每一天都很忙碌，但是我没忘记过我的梦想，我仍然不断坚持学习。在求知的道路上不断摸索前进，废寝忘食。此刻，我已经小有成就了，我的多篇研究论文相继发表，研究成果也有着极高的应用价值。我很快乐。虽然，成为一名科学家目标还很远，毕竟我还是在不断向前迈进。
英语演讲我的梦想3
Dream, as the ideal kite, with we yearn for the blue sky, fly. My dream is to become a great scientist, to benefit the people.
Remember once, my father and I played badminton go home, found the power went out. Don't blow fan, can only be natural wind. Me and dad with a wet towel to rub the body again. Rub, rub, but is still hot, very afflictive.
After this, I see a great scientist. Have a dream, more like reading. The role of scientists, was destined to want to read more, learn more knowledge. Therefore, I choose to read to finish this great dream.
Edison invented the electric light, to make our night full of light. James invented the electric fan, let us from the heat came to a cool and refreshing world. Baird invented television, eliminate our depressed... , these inventions and the one is not the creation of writers have worked.
Reading, let's get new knowledge; Let us closer to success; Let's have unexpected harvest. As long as I read the book, my heart is like a pair of wings, fly in the blue sky.
Scientists, in my mind is how great! Because their pay, just for our comfort, because they contribute to our happiness, but because of their creation, to get us more diligence and hard work, I will fight for my goal, come on!
梦想，就像理想的风筝，带着我们对蓝天向往起飞，翱翔。我的梦想就是成为一名伟大的科学家，为人民造福。
记得有一次，我和爸爸打完羽毛球回家，发现竟然停电了。吹不了风扇，就只能吹自然风了。我又和爸爸用湿毛巾搓身了。上搓搓，下搓搓，可还是照样汗流浃背的，十分难受。
从这以后，我明白了科学家的伟大。有了梦想，更喜欢读书了。科学家这个角色，注定要多看书，汲取更多的知识。因此，我选择看书来完成这份伟大的梦想。
爱迪生发明了电灯，让我们的夜晚充满光明。詹姆斯发明了电风扇，让我们从炎热中来到了一个清凉的世界。贝尔德发明了电视机，消除我们的郁闷……，这些发明又有那一个不是作家们呕心沥血的创造。
读书，让我们得到新知识;让我们离成功更进一步;让我们有了意外的收获。只要我读了书，我的心就像一双翅膀，在蓝天下飞翔。
科学家，在我心目中是多么伟大!因为他们的付出，才换来我们的舒适，因为他们的贡献才换来我们的幸福，更因为他们的创造，才换来我们更多人的勤奋和努力，我会为我的目标而奋斗，加油!
英语演讲我的梦想4
I have a dream that I am always young. Then I will have enough energy to do everything whenever I want. Moreover, I don't have to worry about the old age during which I even can't take care of myself. I know that my dream will not come true. However, I think it is lucky that I am young now. So I will treasure my time, enjoy my life and try my best to do everything well.
我有一个梦想就是我永远年轻，然后我就会有足够的精力去做我想做的事情，而且，我就不会因年老无法照顾自己而忧虑。我深知我的梦想不会实现。然而，我很幸运，现在我很年轻。
因此，我一定要珍惜青春好时光，享受生活，并且尽最大努力把每件事情做好。
英语演讲我的梦想5
I hope I can become a doctor in the future.I was born in a doctor's family.My parents are both doctors.They are always busy working for patients' health and have no time to look after me.They saved many people's lives during their work.The doctor is called "Angles in White".Because doctor may let these experience personally the human which the indisposition suffers to get rid of the pain. May let the human change the health. At the same time, I believed that, will help others, own also to be able to obtain joyfully. Therefore,i wish to be a doctor like my parents.I hoped future I might be a doctor.
我希望未来的我能够成为一名医生.我出生在一个医生世家.我的父母都是医生.他们经常忙于照顾自己的病人,没有时间来照顾我.在他们工作期间,他们挽救了许多人的生命.医生被人们称为"白衣天使".因为医生可以让那些身受病痛折磨的人摆脱痛苦。可以让人变得健康.同时，我认为，帮助了别人，自己也将会得到快乐。所以,我希望自己成为像父母一样的医生,我希望未来我可以做一个医生。
